



Dorsey & Whitney's Immigration Practice 德汇移民业务

Overview 概观

Dorsey lawyers with extensive experience in the immigration practice provide a broad range of business immigration services at a global level to our corporate and individual clients located throughout the world. Our firm's international experience and global network of offices give us an edge in meeting our clients' immigration needs efficiently and effectively. Our Immigration lawyers understand what excellent, proactive, and timely immigration advice can mean to your business or your livelihood. We are committed to and experienced in providing the best options based on your goals.

德汇律师在移民业务领域具有丰富的经验，我们为世界各地的企业和个人客户提供广泛的、全球层面的移民服务。德汇的国际经验以及全球办公室网络使得我们能够高效、有效地满足客户的移民需求。我们的移民律师理解优秀、积极且及时的移民建议对您的业务或生活意味着什么。我们致力于根据您的目标提供最佳选择和解决方案，且对此具有丰富的经验。

Dorsey's Immigration Group has concentrated its immigration practice on employment-related issues, including obtaining temporary or permanent work visas for executive and managerial transfers, treaty traders and investors, business visitors and employment in professional occupations. We also assist clients with transitioning from temporary nonimmigrant status to permanent residency and naturalization. We provide services involving family-based immigration and student visa matters. We also assist clients in their placement of key employees in foreign countries, and train and advise clients on I-9-related issues and audits. Together, our team has more than 30 years of employment-based immigration law experience. Dorsey's Immigration lawyers are thoroughly familiar with unique issues and needs that large global industries may face with employment of and/or transfer of foreign workers.

德汇移民业务组的移民业务集中于与劳动问题相关的领域，包括为行政和管理人员的转移、条约交易者和投资者、商务访客及专业人士的就业获取临时或永久工作签证。我们还协助客户从临时非移民状态过渡到永久居留权和归化。我们提供涉及亲属移民和学生签证事宜的服务。此外，我们还协助客户在国外安置关键员工，并就 I-9 相关问题和审计向客户提供培训和建议。我们的团队共有超过 30 年的就业移民法律服务经验。德汇的移民律师对大型全球行业所面临的外国员工的就业和/或转移方面的独特问题和需求具有丰富的经验。

Visa Services 签证服务

- Employment/work visas for employers with foreign nationals working temporarily in the United States: A, H-1B, H-2, TN, L-1, E-3, E-1/2, J-1, O, P, and R
适用于雇用在美国临时工作的外国公民的雇主的就业/工作签证：A, H-1B, H-2, TN, L-1, E-3, E-1/2, J-1, O, P 和 R,
- Foreign visitors to the US, including B-1 or B-2 business visas
适用于到访美国的外国访客，包括 B-1 或 B-2 商务签证
- Labor certifications and EB-2 and EB-3 immigrant petitions/permanent resident applications
劳工证书和 EB-2 和 EB-3 移民申请/永久居民申请
- Petitions for persons of extraordinary ability, outstanding professors and researchers, and international managers/executives
为杰出人才、优秀教授和研究人员以及国际经理/管理人员进行申请
- Foreign investors on E-2 and EB-5 investor visa options
适用于外国投资者的 E-2 和 EB-5 投资者签证选择

- Representing foreign nationals at Immigration/consular officer interviews
代表外国公民参加移民/领事官员面谈

Compliance & Training 合规与培训

- I-9 and immigration training
I-9 和移民培训
- Corporate mergers/acquisition effects on foreign employees' employment eligibility
企业兼并/收购对外籍员工就业资格的影响

In our experience, an immigration case often involves a foreign employee who requires the assistance of labor and employment, tax, export control/licensing and intellectual property lawyers, among possible others. Our holistic, team approach ties all of these separate disciplines together to serve you in a way that best promotes your business's success.

根据我们的经验，移民案件通常所涉及的外国员工需要各类帮助，其中包括劳动及就业、税务、出口管制/许可和知识产权相关领域律师的帮助。我们一体化的团队工作模式将这些分散在不同领域的经验进行整合并提供相关服务，以为您企业的成功提供最佳助力。

About Dorsey & Whitney 关于德汇

Dorsey & Whitney LLP is an international law firm with over 550 lawyers in the U.S., Canada, Europe and Asia. Some of the world's most successful companies count on Dorsey to help them prosper in a highly competitive world.

德汇律师事务所是一家国际律师事务所，在美国、加拿大、欧洲和亚洲拥有 550 多名律师。一些世界上最成功的公司依靠德汇帮助其在激烈的全球竞争中繁荣发展。

Dorsey Immigration Contacts 德汇移民业务联系人



Rebecca Bernhard

Partner, Minneapolis/Salt Lake City
合伙人，明尼阿波利斯/盐湖城
+1(612) 492-6186
bernhard.rebecca@dorsey.com



Ieva Aubin

Partner, Seattle
合伙人，西雅图
+1(206) 903-2458
aubin.ieva@dorsey.com



Saiko Y. McIvor

Of Counsel, Minneapolis
顾问律师，明尼阿波利斯
+1(612) 340-8872
mcivor.saiko@dorsey.com



Shelly Anne Ramirez

Senior Paralegal, Minneapolis
高级律师助理，明尼阿波利斯
+1(612) 492-6076
ramirez.shelly@dorsey.com



Jeremy Frank

Paralegal, Seattle
律师助理，西雅图
+1(206) 903-8878
frank.jeremy@dorsey.com